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Aanwezig
B.G.J.S. Sonneveld Plaatsvervangend voorzitter
T. Zonneveld Fractievoorzitter Leefbaar Zeewolde
A.T. Baas Fractievoorzitter ChristenUnie 
J.M.A. Huckriede Fractievoorzitter VVD 
Y.M. van Bruggen Fractievoorzitter Actief Zeewolde
S. Sabur Fractievoorzitter D66
L. van Heezik Griffier 

Afwezig
E.J. de Jonge Fractievoorzitter CDA 
G.J. Gorter Voorzitter

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering.  

2. Vaststellen agenda /mededelingen 
- De agenda wordt vastgesteld. 

3. Besluitenlijst van presidium 19 mei 2022
- Besluitenlijst is akkoord en wordt ongewijzigd vastgesteld. 
- Bij de rondvraag komt nog aan de orde: de benoemingen van een aantal 

leden voor de werkgeverscommissie en de auditcommissie  (agendapunt 
10). 

- De griffier meldt een brief over een privésituatie die is ontvangen voor de 
fracties. De ambtelijke organisatie pakt dit op. 

4. Terugblik op vergaderingen in juni en september incl terugblik op de 
Raad2Daagse en bezoek CdK 

Commissie BRS 15 september
- De voorzitter heeft de commissieleden gestimuleerd om tot debat te 

komen. Dit is geslaagd. Het debat had nog beter tot zijn recht gekomen 
als er meer ruimte was geweest voor gesprek met en vragen aan het 
college. Dit vraagt voor het presidium beter om na te denken over de 
agendering van voorstellen. Soms is meer ruimte voor Beeldvorming 
gewenst. 

- Er wordt aandacht gevraagd voor de kwaliteit van de raadsvoorstellen. 
Het raadsvoorstel van de Pauzewoningen wordt genoemd als voorbeeld. 
De griffier geeft er aandacht voor te hebben, maar vraagt vooral 
voorbeelden wat als niet voldoende wordt gezien, bij de griffie te melden. 

Bezoek Commissaris van de Koning 
- Het bezoek werd gewaardeerd, het was van toegevoegde waarde. 

Raad2Daagse
Mevrouw Baas geeft een terugkoppeling van hetgeen de werkgroep over het 
vervolg op de Raad2Daagse (bestaande uit mevrouw Baas en mevrouw van 
den Braber en de heren Ekker en Sabur) heeft afgesproken. De werkgroep 
stelt voor verder aan de slag te gaan met de werkwijze van de raad in twee 
werkgroepen. Einddatum is eind december. In januari 2023 koppelen beide 
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werkgroepen hun voorstel terug. In februari 2023 volgt besluitvorming in de 
raad. Het Plan van Aanpak komt volgende week beschikbaar voor de raad.  

5. Raadsvergadering 29 september: Agenda en lijst ingekomen stukken en 
benoemen leden commissie onderzoek geloofsbrieven

- De agenda voor de raadsvergadering wordt aangepast. Het voorstel over 
de Pauzewoningen wordt als bespreekstuk geagendeerd. Afgesproken 
wordt om gezamenlijk een amendement hierbij in te dienen.

- De lijst ingekomen stukken is akkoord. 
- Voor de installatie van een nieuw raadslid worden mevrouw Van Wijk, de 

heer Ekker en mevrouw Huckriede benoemd in de commissie onderzoek 
geloofsbrieven. Zij komen voorafgaand aan de raadsvergadering bij elkaar 
voor het onderzoek van de geloofsbrieven van de heer Van der Weide. 

6. Vooruitblik op komende vergaderingen 
Jaarplanning 2022
- De planning wordt besproken. 
- Er staan onder aan de planning nog veel stukken om ingepland te worden. 

Het presidium wil van het college een overzicht ontvangen welke stukken 
nog komen. De griffier pakt dit op.

- Het presidium gaat akkoord met het verzoek van het college om een 
avond te plannen over de keuzes tav de 2e fase Oosterwold.

Algemene Beschouwingen bij Voorjaarsnota
- Het voorstel is akkoord. 

Verbouwing Oude Brandweerkazerne tot raadzaal
- Er zijn geen aanvullende opmerkingen. Het presidium vraagt hierover te 

kunnen spreken bij een commissievergadering.

Agenda commissie BRS 13 oktober
- De vergadering wordt vanwege het kleine aantal voorstellen geannuleerd. 
- De voorstellen over de Begroting 2023 en de Regiokeuze Jeugd gaan als 

bespreekstuk rechtstreeks naar de raadsvergadering. 
- Voor de Regiokeuze Jeugd wordt, gezien de complexe materie, tijd 

ingeruimd bij de raadsinformatieavond op 6 oktober. 
- Op de avond van 13 oktober wordt de bijeenkomst georganiseerd die nog 

volgt uit de Raad2Daagse over wat we nodig hebben om te komen tot 
een ideale raad (en welke ballast we kwijt moeten). Alle raadsleden zijn 
hierbij aanwezig. 

7. Concept Vergaderschema vergaderingen raad 2023
- Het presidium kiest voor optie 1 als het vergaderschema voor 2023. Dit 

betekent dat er een raadsinformatieavond valt in de voorjaarsvakantie.  

8. Lijst met moties en lijst met toezeggingen 
- Beide lijsten worden voor kennisgeving aangenomen. 
- Het presidium verzoekt het college een stand van zaken te geven over de 

afdoening van de moties Starterswoningen en hou koopwoningen 
betaalbaar voor starters (moties 67 en 68). De griffier pakt dit op.
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- De heer Zonneveld vraagt beide lijsten niet meer via het presidium af te 

handelen, maar maandelijks te agenderen bij de commissie. 

9. Lijst met uitnodigingen
- De griffier vraagt aandacht voor de bijeenkomst van de RES op maandag 3 

oktober. De dames Baas, Huckriede en Van Bruggen melden zich daarvoor 
aan. De griffier geeft de aanmeldingen door.

- Door de inclusiefgroep wordt een masterclass georganiseerd over de 
participatiewet. Mevrouw Baas deelt de uitnodiging met de griffie. De 
griffie plaatst deze op de lijst met uitnodigingen. 

10.Rondvraag
- De griffier vraagt wie zich wil kandideren voor de werkgeverscommissie. 

De voorzitter en griffier stellen voor om te gaan werken met een 
functieprofiel voor leden van de werkgeverscommissie. Daarnaast is ook 
het voorstel af te wijken van het artikel in de Verordening 
Werkgeverscommissie dat zegt dat de vice-voorzitter van de raad 
voorzitter van de werkgeverscommissie is. De burgemeester krijgt 
adviesrecht tav de kandidaten. 

- Mevrouw van Bruggen en de heer Scheffer willen zich kandideren. De 
kandidaten kunnen zich melden bij de voorzitter van de raad. De griffier 
zal de heer Van der Weide benaderen of hij, als voormalig lid van de 
werkgeverscommissie, opnieuw lid zou willen worden. Mevrouw 
Huckriede geeft aan, als de heer Van der Weide niet wil, zich te willen 
kandideren. 

- Er wordt opmerkingen geplaatst bij de toon van de email aan de raad in 
juli met de persberichten over het AZC en de defensiekazerne. 

- De waarde van de persberichten vond men minimaal.
- De heer Zonneveld geeft aan vragen te hebben over de leden van het 

presidium (fractievoorzitters en commissievoorzitters).  Dit komt verder 
aan de orde bij de werkgroepen over de vergaderwijze van de raad. 

- Mevrouw Baas vraagt naar het benoemen van een voorzitter voor de 
commissie. Het presidium wenst graag spoedige benoeming, bij voorkeur 
in de raadsvergadering van 3 november. De griffier zal een functieprofiel 
aan de presidiumleden toesturen.  Raadsleden kunnen zich dan 
kandideren. 


